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Bereikbaarheid 
Haarlemmermeer 
Bollenstreek

M&B 20-04-2020 Olthof Met het besluit over de Duinpolderweg kan  
worden doorgegaan met het opwaarderen van de 
Bennebroekerweg. Het college gaat snel met 
partners in gesprek over de verdere opgave in de 
regio. Het college komt vervolgens naar PS om het 
opwaarderen van de Bennebroekerweg een fase 
verder te brengen.

Met dit besluit zijn niet alle vragen beantwoord. Er 
zijn zelfs vragen bij gekomen. Daar zullen we de 
komende tijd antwoord op moeten gaan hebben. 
Het antwoord op de vraag met wie wanneer 
gesproken is, volgt met de beantwoording van 
technische vragen. Een korte impressie van alle 
reacties volgt.
Het evenwicht in de relatie met Zuid-Holland is 
verstoord. Er ligt een grote opgave om dat 
vertrouwen te herstellen. In de Stuurgroep heeft 
de gedeputeerde de heer Vermeulen aangeboden 
om zo snel mogelijk met elkaar om tafel te gaan 
zitten. Dan kan worden bekeken of er een basis is 
om gezamenlijk verder te gaan. Het college van 
Noord-Holland zal niet passief afwachten. Het is 
belangrijk om met elkaar in gesprek te gaan over 
de knelpunten die er nog zijn en hoe die kunnen 
worden opgepakt.
Gedeputeerde gaat met het besluit van PS terug 
naar de stuurgroep. De stuurgroep kan besluiten 
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verder te gaan zonder Noord-Holland. Het kan dat 
de stuurgroep met een andere scope verder gaat, 
waarbij Noord-Holland partner blijft, of de 
Stuurgroep stopt. Dan zal naar een nieuw 
samenwerkingsverband moeten worden gekeken 
voor toekomstige opgaven. Dat laatste lijkt het 
meest waarschijnlijke. Het lijkt verstandig om een 
nieuwe start te maken.
In het vervolgtraject wil het college met andere 
partners in gesprek dan alleen bewoners. In de 
nieuwe situatie, in stap 2, worden die partijen 
absoluut betrokken. 
Eerst zal gedeputeerde het gesprek aangaan met 
de heer Vermeulen. Ze hebben met elkaar veel 
gezamenlijke opgaven. Dat er een andere 
werkelijkheid is ontstaan die voor andere partijen 
teleurstellend is dat erkent de gedeputeerde. Er is 
voldoende basis om met elkaar verder te gaan. 
Daar moet de tijd voor genomen worden. Het 
goede gesprek moet worden aangegaan. 
Om een bemiddelaar te betrekken, dat vindt de 
gedeputeerde wat vroeg. Eerst zouden de collega 
bestuurders met elkaar het gesprek moeten 
aangaan, vertrouwen in. Ook met de gemeenten 
die teleurgesteld zijn, zal eerst het gesprek 
worden aangegaan.

Over de verbreding van de brug bij Lisserbroek 
meldt gedeputeerde dat het college in het najaar 
terugkomt naar PS voor het vaststellen van een 

Op 14 juli 2022 is een 
realisatieovereenkomst 
getekend voor de HOV-brug 
waar ook een fietspad op ligt. 
Deze overeenkomst is na 
ondertekening ook een brief 
naar PS gestuurd. 
C-agenda M&B 12-09-2022
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nieuwe scope. Dan wordt bekeken welke 
maatregelen mogelijk zijn om de opgave, die er 
ligt voor de regio, door te zetten.

Een schriftelijk antwoord op de vraag over de 
volgende fase in het onderzoek naar het fietspad 
tussen Lisse en Nieuw Vennep volgt nog. 

De N205 wordt meegenomen in de totale scope 
van wat op de lange termijn nodig is om de regio 
goed bereikbaar te houden. De gedeputeerde 
komt er in deze commissie op terug als voortgang 
kan worden gemeld.

Voor het vervolg van het 
fietspad tot aan Nieuw 
Vennep ligt een concept 
Voorlopig Ontwerp. Hiervoor 
zal naar verwachting na de 
zomer van 2022 een 
overeenkomst worden 
getekend. PS worden hierover 
geïnformeerd.  

Abri’s op het provinciale 
areaal in de omgeving van 
Heerhugowaard (lijst 
toezeggingen)

M&B 15-06-2020 Olthof N.a.v. de vraag van Statenlid Gringhuis (GL): 
Er zal een pilot worden gedraaid. Afhankelijk van 
de uitkomst van de pilot wordt bekeken welke 
nadere stappen gezet moeten worden. Provinciale 

Verwachting is Q4 2022
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Staten worden geïnformeerd over de uitkomst van 
de pilot. 

Vervolgstudie 
onderdoorgang N247 
Broek in Waterland

M&B 26-10-2020 Olthof De gedeputeerde zal serieus kijken of de effecten 
van thuiswerken kunnen worden meegenomen in 
de verkeersmodellen.

De vervolgstudie naar een 
mogelijke onderdoorgang in 
de N247 in Broek in 
Waterland is gestart. Hiervoor 
hebben de leden van de 
Statencommissie Mobiliteit 
en Bereikbaarheid een 
uitnodiging ontvangen om dit 
proces van dichtbij te volgen 
via ateliers. 
C-brief GS aan PS (M&B 20-
06-2022) Tussenresultaten
vervolgstudie mogelijke 
onderdoorgang N247, Broek 
in Waterland

Streven is om in Q4 van 2022  
een uitgewerkt voorstel voor 
de onderdoorgang voor te 
kunnen leggen aan GS en PS 
waarbij er inhoudelijk nog 
een keuze kan worden 
gemaakt over de inrichting 
van de N247 qua 
rijstrookindeling, mede in 
relatie tot de financiering.
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Reactie op Adviesaanvraag 
Dienstregeling NS 
(rondvraag)

M&B 22-04-2021 Olthof De heer Hoogervorst (SP) heeft een rondvraag over 
agendapunt 9d, de reactie op de adviesaanvraag 
dienstregeling NS 2022. Wanneer valt een reactie 
van NS te verwachten? Worden Provinciale Staten 
daarin gekend en hebben de Staten daar nog iets 
over te zeggen?
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat de Staten er 
niets over te zeggen hebben. Het is de 
dienstregeling van NS. De Noordvleugelpartijen 
hebben wel hun ongenoegen geuit over bepaalde 
maatregelen. Er kwam nog geen reactie van NS. De 
Staten zullen op de hoogte worden gesteld van die 
reactie, zodra deze is ontvangen.

Reactie NS: zie alg. bijlagen 
M&B 22-04-2021 

Vaststellen 
Uitvoeringsregeling 
Spaarpalen ter uitvoering 
van motie ‘Spaarpalen voor 
Verkeersveiligheid’

M&B 14-06-2021 Olthof Met de gemeenten wordt achteraf geëvalueerd hoe 
een project is verlopen. Begin 2022 worden de 
eerste resultaten verwacht. Die worden gedeeld 
met PS.

We hebben de eerste 
resultaten inderdaad begin 
2022 ontvangen, in de vorm 
van rapporten van de 
geplaatste spaarpalen. De 
laatste spaarpaal heeft in 
maart in Hilversum gestaan. 
Inmiddels zijn afrondende 
gesprekken gevoerd met 
zowel de marktpartijen (XTNT 
en communicatiebureau 
Keijzer) als de gemeenten 
waar de spaarpaal heeft 
gestaan. De laatste rapporten 
moeten nog worden 
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aangeleverd door de 
gemeenten. 
Begin Q4 zal PS hierover 
geïnformeerd worden.

Kaderbrief 2022 PS 28-06-2021 Olthof Bij motie 78 ‘Financiële bijdrage elektrificatie 
pontveer Spaarndam’ wil ik de toezegging doen 
dat we dit verder onderzoeken en de Staten 
daarover zo snel mogelijk informeren. De deadline 
is september. Ik moet in gesprek gaan om te 
vernemen hoe hard die deadline is. Er zit immers 
een vakantieperiode tussen. Voor deze specifieke 
verbinding is in 2009 een eerdere subsidie 
toegekend van 144.000 euro. Dat was om een 
nieuwe pont aan te schaffen. In 2018 is een 
subsidie toegekend van 64.000 euro om de 
verbinding te verplaatsen. We moeten juridisch 
bekijken of nogmaals een subsidie mag worden 
toegekend. Als dat juridisch mogelijk mocht zijn 
dan moeten we met elkaar kijken waaruit dat 
wordt gefinancierd. Dat moet apart worden 
behandeld, omdat de begroting te laat komt.

Zie TBW 2022 (M&B 12-09-
2022):
Op de lijst buiten 
uitvoeringsregeling 2022 is 
een subsidie van € 55.000 
euro beschikbaar gesteld 
voor de ‘Recreatie 
Spaarnwoude aanvullende 
financiering t.b.v. 
elektrificeren pontveer de 
Opstapper’.                               

Subsidie, gereserveerd in 
het kader van het OV 
knooppunt stationsgebied 
Hilversum. (rondvraag dhr. 
Klein - CU)

M&B 06-09-2021 Olthof Het verbeteren van de fietsverbinding onder het 
station door is een onderdeel van het plan. De 
tunnel maakt onderdeel uit van het Hoogwaardig 
Regionaal Fietsnetwerk, zoals dat door de 
gemeenten en regio is vastgesteld. Door een 
onderzoeksbureau is geadviseerd om de tunnel te 
verbreden voor het verhogen van de veiligheid. Nu 
lijkt er gekozen te gaan worden voor een scenario 
waarin de tunnel niet wordt verbreed.

Het vervolgonderzoek naar 
de doorfietsroutes heeft 
helaas niet geleid tot het 
alsnog meenemen van het 
verbreden van de tunnel in 
het integrale plan voor het 
stationsgebied Hilversum. 
Dat heeft enerzijds te maken 
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Klopt het dat in de, mede door de provincie 
gefinancierde, plannen geen ruimte is voor een 
verbreding van de fietstunnel? Kan de provincie 
stimuleren dat de tunnel wel wordt verbreed?
Gedeputeerde Olthof beaamt dat een verbreding 
van de tunnel een toekomstbestendige en betere 
oplossing is. De provincie deed haar bijdrage op 
basis van de integrale gebiedsontwikkeling 
rondom het station van Hilversum. De gemeente 
werkt aan een onderzoek en een verdere 
uitwerking. Het verbreden van de fietstunnel kost 
15 miljoen euro. Dat is niet realiseerbaar binnen 
dit plan. 
De gedeputeerde zegt toe dat in het 
vervolgonderzoek Netwerk Doorfietsroute dit 
knelpunt een plek zal worden gegeven. Uiteraard 
zal worden gekeken naar koppelkansen op het 
moment dat geïnvesteerd gaat worden.

De heer Klein (CU) vraagt of in het integrale plan 
rekening wordt gehouden met het eventueel later 
verbreden van de tunnel, in geval er financiële 
middelen voor zouden zijn.
Gedeputeerde Olthof wil niet de verwachting 
wekken dat de tunnel alsnog zal worden verbreed. 
De financiële bijdrage van de provincie in het 
stationsgebied van Hilversum is beperkt. Er zijn 
geen extra middelen voor het verbreden van de 
tunnel. Als het al zou gebeuren dan is het logisch 

met de scope van het 
onderzoek. Hierin zijn alleen 
projecten meegenomen die 
voor 2027 uitgevoerd konden 
worden. Een verbreding van 
de tunnel past niet in deze 
planning. Anderzijds, ook 
wanneer de scope van het 
onderzoek groter was 
geweest, had het 
waarschijnlijk niet geleid tot 
het meenemen van het 
verbreden van de tunnel. De 
financiële situatie voor het 
stationsgebied van Hilversum 
is ten opzichte van vorig jaar 
niet verbeterd. Verbreding 
van de fietstunnel wordt 
daarom niet alsnog 
toegevoegd aan het integrale 
plan. Het op andere manieren 
verbeteren van de veiligheid 
van de fietstunnel is wel 
meegenomen. Daarnaast 
blijven we ons samen met de 
gemeente(n) inzetten voor 
het verbeteren van de 
doorfietsroutes van en naar 



Onderwerp Behandeld 
in

Behandeld in 
datum

Portefeuille-
houder

Inhoud Stand van zaken

dat een eventuele verbreding wordt gekoppeld aan 
het project dat nu al loopt. De planning van de 
projecten is niet bekend bij de gedeputeerde. De 
informatie die daarover beschikbaar is zal de 
gedeputeerde delen.

het station en in de rest van 
de regio. Daarvoor heeft het 
onderzoek doorfietsroutes in 
ieder geval wel concrete 
aanknopingspunten gegeven.

Actuele informatie over de 
planning van de station 
ontwikkeling bij Hilversum is 
terug te vinden via 
https://www.bouwenaanhilve
rsum.nl/stationshart/default.
aspx. 

Hiermee is deze toezegging 
afgedaan.

RMP Deel 2 / onderzoek CE 
Delft m.b.t. Regionaal 
Mobiliteitsprogramma

Cie. M&B 27-09-2021 Olthof CE Delft doet een tweede onderzoek naar het 
effect voor stikstof en fijnstof. Het resultaat komt 
eraan. 

Het college heeft de klimaatdoelstelling van 55% 
omarmd. Het wordt lastig om maatregelen af te 
dwingen als het Rijk de doelstelling van 4,2 
megaton niet aanpast naar 2,2 megaton. Het 
college kan een gemeente niet vragen meer te 
doen dan er nu vanuit het Rijk gevraagd wordt.

Deze toezegging is onjuist. 
Deel 2 van het onderzoek 
was al toegevoegd aan 
agendapunt 7a2 van M&B 
27-09-2021 (deel 1 bij 
agendapunt 7a1). 

Dit punt is besproken in 
diverse bestuurlijke 
overleggen en heeft mede 
geresulteerd in het feit dat in 
het huidig landelijk 
coalitieakkoord 2021-2025 

https://www.bouwenaanhilversum.nl/stationshart/default.aspx
https://www.bouwenaanhilversum.nl/stationshart/default.aspx
https://www.bouwenaanhilversum.nl/stationshart/default.aspx
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Bij interruptie vraagt mevrouw Van der Waart (GL) 
of het college hierover het gesprek met het Rijk of 
Europa voert.
Gedeputeerde Olthof zal het bijstellen van de 
ambitie vanuit het Rijk in IPO-verband aan de orde 
stellen.

‘Omzien naar elkaar, 
vooruitkijken naar de 
toekomst’ van 15 december 
2021 het Rijk zich ook aan de 
55% klimaatdoelstelling 
committeert. Daarnaast is in 
het Bestuurlijk Overleg 
Klimaat & Energie van 23 mei 
jongstleden nogmaals door 
alle partijen de noodzaak 
uitgesproken om gezamenlijk 
te verkennen hoe de 
ondersteuningskracht kan 
worden versterkt zodat de 
RMP-regio’s en gemeenten in 
staat worden gesteld om 
door middel van de RMP’s 
voldoende bij te dragen aan 
de doelen uit het 
Klimaatakkoord. 

Hiermee is deze toezegging 
afgedaan.

Actualisering Integraal 
Meerjarenprogramma 
Infrastructuur IMPI 2022-2029

Cie. M&B 14-02-2022 Olthof Bij de Kaderbrief wordt inzichtelijk gemaakt wat de 
financiële opgave is. Er zullen scenario’s worden 
gepresenteerd. Dan volgt de discussie over het 
financieel perspectief. Deze actualisatie zal er 
onderdeel van uitmaken.

De heer Terwal vroeg aandacht voor de N203.: 

Dit komt in het financieel 
perspectief na de zomer.
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Daarbij merkte de heer Hollebeek direct op dat 
een wegverbreding ten koste van de natuur gaat.
De gedeputeerde spreekt met Uitgeest en 
Castricum over korte termijn maatregelen. Eind 
maart 2022 staat een vervolggesprek op de 
planning. In de studiefase, richting het groot 
onderhoud, wordt een veilige inrichting van de weg 
serieus meegenomen. 
De gedeputeerde belooft met de andere diensten te 
kijken wat de consequenties zijn van 60 km. Hij zal de 
Staten daar dan over informeren.
In de studiefase richting de voorbereiding van het 
Groot Onderhoud in 2028 wordt de verbreding van 
de weg meegenomen.

De gedeputeerde staat open voor een gesprek met 
de West-Friese gemeenten over de knelpunten op 
de Westfrisiaweg. Afhankelijk van het vraagstuk 
wordt bekeken wat daarmee kan worden gedaan.
De gedeputeerde heeft geen lijst met knelpunten. 
In het laatste half jaar is de gedeputeerde ook niet 
benaderd door West-Friese gemeenten om een 
knelpunt op te lossen. De gedeputeerde zal 
ambtelijk navragen of een overzicht kan worden 
verzorgd. Als er een overzicht is dan zal dat aan 
de Staten worden toegezonden.

Gedeputeerde Olthof heeft bij de bespreking over 
de afrekening van de N23 gezegd dat hij bereid is 
het gesprek aan te gaan, op het moment dat er 
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knelpunten zijn. Hij meent niet te hebben 
toegezegd dat hij actief bij alle gemeenten 
langsgaat om navraag te doen. De gedeputeerde 
heeft binnenkort een regionaal overleg (PVVB) met 
de wethouders Mobiliteit. Hij zal dit punt aan de 
orde stellen.

Met de kredietverhogingen komt het probleem van 
een tekort aan middelen eerder op de provincie af. 
Ook vanuit de Staten zijn er de nodige wensen op 
het gebied van duurzaamheidsambities.
De gedeputeerde maakt transparant waar 
duurzaamheid nog geen vast onderdeel is van de 
werkwijze van een aannemer, wat de uiteindelijke 
kosten zijn om de duurzaamheidsambities te 
realiseren.

Komt aan bod in elk iMPI.

Agenda Slimme en Schone 
Logistiek

PS 04-04-2022 Olthof Aan het eind van het jaar komt het college samen 
met gemeenten en per regio met een concrete 
Uitvoeringsagenda.

In breder verband wordt het behalen van 
klimaatambities gemeten. Er kan in het kader van 
deze Agenda worden gemeten bijvoorbeeld hoeveel 
vrachtwagens en binnenvaartschepen zijn 
geëlektrificeerd. Het resultaat van maatregelen zal 
met de Staten worden gedeeld.

De regionale 
uitvoeringsagenda 
stadslogistiek is vertraagd 
door beperkte capaciteit. 
De planning is nu Q2 2023 
voor besluitvorming.
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Rondvraag JA21 over
fietspad Blijdesteinsweg in 
Bergen 

Cie. M&B 09-05-2022 Olthof Op verzoek van en namens zijn partijgenoot, de 
heer Köhler, stelt de heer Jensen (JA21) de 
volgende rondvragen. Is de werkgroep, die zich 
bezighoudt met het fietspad Eurovelo 12 in 
Bergen, inmiddels klaar met het verslag? Wie 
nemen deel aan die werkgroep? Waar zijn de 
verslagen te vinden? Is de Fietsersbond betrokken 
bij het overleg? Zo niet, wordt de Fietsersbond 
alsnog deelnemer aan het overleg?

Gedeputeerde Olthof antwoordt dat de ambtelijke 
werkgroep inmiddels operationeel is. Deelnemers 
aan de werkgroep zijn Staatbosbeheer, PWN en 
Provincie Noord-Holland (ambtenaren vanuit de 
afdelingen Mobiliteit en Groen). De verslagen 
worden opgemaakt door Staatsbosbeheer. De 
laatste is initiatiefnemer en organiseert de 
overleggen. De gedeputeerde wil navragen of de 
verslagen beschikbaar kunnen worden gesteld. 
De Fietsersbond wordt niet betrokken bij het 
overleg. De Fietsersbond en andere 
belanghebbenden worden betrokken bij het 
aansluitende participatietraject.

Er zijn verslagen van de 2 
bijeenkomsten die er zijn 
geweest. Deze overleggen 
zijn geweest op 31 maart 
2021 en 24 januari 2022. 
Daarna zijn PWN en SBB aan 
de slag gegaan met het 
bedenken en (laten) 
onderzoeken van 
alternatieven voor het vegen.

Momenteel leggen we eerst 
aan de partijen voor dat we 
de verslaglegging openbaar 
gaan maken, zodra alle 
partijen akkoord zijn met de 
verslaglegging zullen deze 
beschikbaar worden gesteld.

Verslagen: zie alg. bijlagen 
M&B 09-05-2022
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Rondvraag over verhoging 
vliegtaks

Cie. M&B 12-09-2022 Stigter (bij 
afwezigheid 
van Olthof)

Statenlid Van der Waart (GL) spreekt over de 
verhoging van de vliegtaks. Zij vraagt de 
gedeputeerde wat de rol van de provincie dan wel 
BRS is met de bestemming van deze baten, welke 
extra maatregelen zijn in beeld en wat de 
verwachting is voor de winst voor de leefomgeving.

Gedeputeerde Stigter geeft aan dat het de 
verantwoordelijkheid van het Rijk is om te komen 
met een voorstel voor bestemming van de 
opbrengsten vliegtaks. Daarom is het niet 
duidelijk wat het beeld is van de bestemming of 
de winst voor de leefomgeving. Op basis van deze 
vraag zal hij collega Olthof adviseren dit in te 
brengen bij het Rijk omdat dit ook het beleid van 
de provincie raakt.

Rondvraag over veiligheid 
N203

Cie. M&B 12-09-2022 Stigter (bij 
afwezigheid 
van Olthof)

De heer Steeman (D66) heeft een vraag over de 
veiligheid op de N203. 

Gedeputeerde Stigter wil graag onderscheid maken 
tussen de korte en de lange termijn. 
De reconstructie wordt voor kostenbesparing 
gecombineerd met groot onderhoud. Groot 
onderhoud is voorzien voor 2028, daarom wordt 
volgend jaar met de voorstudie begonnen. 
Het vertrekpunt van deze studie is om alle 
mogelijkheden in beeld te brengen. De afstand 
tussen autoweg en fietspad moet vergroot voor 
de veiligheid. Er wordt ook gekeken naar 
mogelijkheden voor snelheidsverlaging, wat fysieke 
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aanpassing van de weg vraagt. Dit is groot 
onderhoud, voor de lange termijn. Dat geldt ook 
voor de fysieke scheiding tussen rijbaan en fietspad. 
Voor de korte termijn komt er volgende maand een 
kantmarkering op het fietspad en komende 
winter/begin volgend jaar wordt een natuurlijke 
haag geplaatst in de berm, tussen autoweg en 
fietspad. Tevens zal een inhaalverbod worden 
gerealiseerd. Dat is wat de provincie op korte 
termijn gaat doen. De provincie zal ook de 
gemeente/OM benaderen om de snelheidscontroles te 
intensiveren.

De heer Terwal (VVD) vraagt of in de trajectstudie 
ook naar de mogelijkheid voor een wegverbreding 
wordt gekeken, zoals eerder door gedeputeerde 
Olthof is gezegd.

Gedeputeerde Stigter reageert dat de vragen zijn 
gericht op de veiligheid van fietsers. Bij groot 
onderhoud wordt gekeken naar alle typen 
maatregelen en daar zal ook ongetwijfeld een 
verbreding van de weg zelf aan de orde zijn. 
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Rondvraag over 
leerlingenvervoer

Cie. M&B 12-09-2022 Stigter (bij 
afwezigheid 
van Olthof)

De heer Mangal (DENK) kaart de crisis aan in het 
leerlingenvervoer. Aanvullend openbaar vervoer is 
vooral een verantwoordelijkheid van de gemeente 
maar ook van de provincie. Nu zijn er 14.000 
kinderen die te laat of niet aankomen op hun 
onderwijs- of zorginstelling. Wat kan de provincie 
doen om deze crisis op te lossen? 

Gedeputeerde Stigter vindt het lastig om hierop te 
antwoorden. Dit probleem is buiten het zicht van 
de provincie. Het is aan de gemeente en de 
vervoersmaatschappijen en ook de privacy speelt 
een rol. Moeilijk dus om dit probleem aan te 
pakken, want de provincie staat er verder vanaf.

De heer Mangal (DENK) laat weten dat bedrijven 
momenteel contracten opzeggen omdat zij geen 
chauffeurs kunnen vinden. Dat maakt dat de 
gemeente het aanvullend openbaar vervoer niet kan 
uitvoeren. Kan de provincie helpen bij het vinden 
van de juiste partijen?

Gedeputeerde Stigter zegt toe dat hij collega 
Olthof vraagt hierop terug te komen.


